
Hans-Georg Maassen, bývalý agent německé
rozvědky: Nevstoupil jsem do CDU, aby sem
přišlo 1,8 milionu Arabů
- CZ24 News | 20. března 2020

NĚMECKO: Bývalý šéf německé zpravodajské agentury Hans-Georg Maassen pořádně komplikuje
svými výroky na sociálních sítích život kancléřce Angele Merkelové.

Na sociálních sítích se Maassen prezentuje jako bývalý šéf kontrarozvědky, který má realistický
pohled na věc a proto má také velké obavy o budoucnost Evropy. Důrazně varuje před dovážením
migrantů do EU.

„Nenechte se přesvědčit, že jde o záchranu lidí na moři,“ uvedl v pátek na Twitteru. „Tito migranti
nejsou ztroskotaní lidé a nejsou uprchlíci. Nastoupili na lodě díky obchodníkům s lidmi, aby se
dostali do Evropy kyvadlovou dopravou,“ tvrdí Maassen.

„Maassen si po odchodu z čela Úřadu na ochranu ústavy buduje druhou poněkud drsnější kariéru na
sociálních sítích,“ komentuje jeho aktivity Deutsche Welle. „Ze všech vysoce postavených
pravicových osobností z CDU byl Maassen nejradikálnější ve svých prohlášeních proti imigraci,“
zdůrazňuje deník.

Maassen, jako exšéf rozvědky, vyvolal poprask  svými slovy, která pronesl na konci června.
„Nepřipojil jsem se před 30 lety k CDU, aby do Německa mohlo přijít 1,8 milionu Arabů,“ uvedl
tehdy na akci skupiny Werte Union, která představuje konzervativní křídlo v CDU. Prý tím chtěl
přítomné kolegy pobavit, mezi opozicí ale vyvolal jeho výrok velkou kritiku.
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